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Yi (Ian) Ren 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Ren joined Han Kun Law Offices in 2020 and focuses primarily on patent-related legal practice, 

including patent litigation, patent invalidation, and patent prosecution.  Mr. Ren has represented 

domestic and foreign clients in a number of patent litigation and invalidation cases in the fields of 

new energy, automobile, robotics, and electronic devices. 

In addition, Mr. Ren has conducted IP due diligence and FTO analysis in many investment and IPO 

projects, and also has extensive experience in IP transactions, import/export compliance, and trade 

secret protection. 

EDUCATION 
Columbia University, M.S., Materials Science and Engineering; University of Science and 

Technology Beijing, B.E., Materials Science and Engineering. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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任翊 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 争议解决 

工作经历 

任翊律师于 2020 年加入汉坤律师事务所，主要从事专利相关的法律业务，包括专利诉讼、专

利无效、专利申请等。任翊律师曾为国内外客户处理多起专利诉讼和无效案件，涉及新能源、

汽车、电子设备、机器人等领域。 

此外，任翊律师曾在多个投资和 IPO 项目中进行知识产权尽职调查和 FTO 分析，在知识产权

交易、进出口合规、商业秘密保护等方面也具有丰富的经验。 

教育背景 

哥伦比亚大学（理学硕士，材料科学与工程）；北京科技大学（工学学士，材料科学与工程）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


